
Neerijnen

Voorzitter, college, leden van de raad 

Wij schrijven geschiedenis. Wij zijn nu definitief gestart de periode gemeente Neerijnen af te 
sluiten. En van alle kanten horen we dat we in een beleidsarme periode zijn beland. In de 
oordeelsvormende vergadering vorige week werd het nog weer genoemd. Het is nu onze 
taak Neerijnen op een goede manier achter te laten zodat we een frisse start als West 
Betuwe kunnen maken. Ik ga beginnen onze ambtenaren te danken voor het vele werk dat 
zij op een goede manier verzet hebben. Ik zie gemotiveerde mensen. Gezamenlijk inwoners 
en ambtenaren gaan we op weg naar West Betuwe
 
We zijn in een beleidsarme periode beland tot de herindeling voltrokken wordt. Dat betekend 
niet dat we achterover leunend kunnen wachten op de volgende verkiezingen.

We hebben onze taak als het gaat om onze inwoners. Dat is dan ook de reden dat wij een 
motie zullen indienen bij de voorjaarsnota en een amendement bij de vaststelling van de 
jaarrekening 2016.

Toen de gemeente de verantwoordelijkheid voor het sociaal domein op haar bord kregen  
stond daar gelijk de taakstelling bij om 25% te bezuinigen. Nu in de eerste twee jaar blijkt dat 
structureel geld overblijft in dit domein willen we een voorstel doen de financiële middelen in 
te zetten aan de voorkant op het gebied van preventie van uit de in 2016 vastgestelde visie 
dichtbij vertrouwd en veilig.

Er wordt flink geïnvesteerd om het achterstallig wegenonderhoud weg te werken. De rotonde 
in Hellow komt er.

Het snelle internet in het buitengebied, opgepakt met de regio, lijkt er te gaan komen. We 
beginnen nu al te denken hoe ook in de dorpen daar later van meegeprofiteerd kan worden.

We vragen aandacht voor de scholen. Kunnen we scholen openhouden in alle dorpen en 
kunnen het onderwijs stimuleren door, zoals dat in de samenwerking Geldermalsen 
Culemborg Buren met de ambtenaren gebeurt, de leerkrachten flexibel in te zetten en ze 
minder vast aan een standplaats te koppelen? Met de bedoeling op die manier dat kinderen 
in hun eigen dorp naar de basisschool gaan en we zo de scholen open kunnen houden. 
Waarbij steeds het belang van het kind voorop staat.

Voor het eerst was er de openmonumenten klasse dag in Neerijnen. Veel scholen bezochten 
met hun leerlingen monumenten waar vrijwilligers activiteiten aanboden. Een mooi initiatief in 
het kader van leefbaarheid. Alle vrijwilligers bedankt.
Wij zijn blij met de 15 toegekende subsidies uit het leefbaarheidsfonds Het initiatief van CDA 
met Voor Neerijnen levert onze inwoners iets op voor hun dorpen. Het fonds leeft onder de 
inwoners.

De nevengeul Varik Heesselt blijft ons bezig houden. De geul is niet meer het 
voorkeurstraject, maar is geworden tot een van de drie alternatieven.



Neerijnen

Voor ons als CDA, die al een keer een amendement en een motie door de raad loodste, blijft 
staan dat een oplossing tussen de bestaande dijken onze voorkeur heeft. Wij worden graag 
op de hoogte gehouden van in de stuurgroep gemaakte afspraken om tot een besluit te 
komen. Wij hebben alle vertrouwen in onze wethouder die daar voor ons de kastanjes uit het 
vuur moet halen. 

Het woord wij wordt belangrijk ik noemde het een paar keer in deze beschouwing en hoop 
dat we in West Betuwe ook snel in de wij vorm gaan denken.

Dank u wel voorzitter.

Fractie CDA Neerijnen  Adriaan Hakkert


